
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

OZK.0022.48.1.2022.JT/3 
Protokół Nr 214/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 1 grudnia 2022 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 9:09 zakończenie o godz. 10:08 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

 Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości w Wydziale Budżetu i Finansów 

Iwona Kozioł (w zastępstwie Skarbnik Powiatu Elżbiety Kulpy) 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda 

 Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Tomasz Wosk 

 

Osoby zaproszone: 

 Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli Tomasz Brymora 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 

 Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wniosek Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” 

w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup dodatkowego wyposażenia na łączną kwotę 

około 18 500 złotych. 

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

środków trwałych będących na stanie Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli. 

5. Opinia dotycząca wysokości minimalnych stawek czynszu z tytułu najmu sal 

gimnastycznych i hal sportowych w szkołach dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Stalowowolski. 

6. Opinia dotycząca wniosku Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu znajdującego się 

w budynku Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego, na okres od 3 do 5 lat. 

7. Opinia dotycząca wyrażenia zgody na zgłoszenie Powiatu Stalowowolskiego do udziału 

w programie „Szkolny Klub Sportowy” w 2023 r. 

8. Wniosek Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego „STAL” w Stalowej Woli  w sprawie 

ufundowania nagród dla laureatów XXVI Memoriału im. Józefa Gromka w szachach oraz 

przyjęcia patronatu Starosty nad imprezą. 



9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów 

z dróg i ich przechowywanie na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów 

powstałych w związku z usuwaniem pojazdów. 

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2022 rok. 

11. Przyjęcie protokołu Nr 213/2022 z dnia 24 listopada 2022 r. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 214. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Wniosek Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” 

w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup dodatkowego wyposażenia na łączną kwotę 

około 18 500 złotych. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli Tomasz Brymora 

poinformował, że Warsztat Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli 

posiada oszczędności związane z możliwością zakupu dodatkowego wyposażenia i wymiany 

zużytego wyposażenia. Pan Dyrektor poinformował również, że warsztat zwrócił się z wnioskiem 

o wyrażenie zgody na zakup następującego wyposażenia: 

1) Do gabinetu psychologa: biurka, krzesła biurowego obrotowego, dwóch krzeseł dla 

petentów; 

2) Do pracowni poligraficzno-komputerowej zestawu komputerowego w celu wymiany 

zużytego oraz urządzenia wielofunkcyjnego i urządzenia wielofunkcyjnego 

kolor – atrament, ponadto aparatu fotograficznego typu lustrzanka; 

3) Do pracowni środowiskowo-przyrodniczej dmuchawy spalinowej do liści; 

4)  Do pracowni rękodzieła artystycznego urządzenia wielofunkcyjnego; 

5) Do pracowni komunikacji i rewalidacji komody; 

6) Do pracowni stolarsko technicznej wiertarko-wkrętarki udarowej, urządzenia 

wielofunkcyjnego oraz krzesła biurowego; 

7) Na hol WTZ wersalki dla uczestników; 

na łączną kwotę około 18 500 złotych. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli przypomniał, że zgodnie ze 

stosownym zapisem rozporządzenia Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Społecznej z dnia 

25 marca 2004 r. w sprawie warsztatów terapii zajęciowej, w/w zakup może zostać dokonany za 

zgodą Powiatu. Zaproponował, aby Zarząd Powiatu pozytywnie przychylił się do wniosku 

Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli 

o wyrażenie zgody na zakup w/w wyposażenia. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie 

nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy 



Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup dodatkowego 

wyposażenia na łączną kwotę około 18 500 złotych i wyrażeniem zgody na zakup 

wyszczególnionego we wniosku wyposażenia. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy 

Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup dodatkowego wyposażenia 

na łączną kwotę około 18 500 złotych. Zarząd wyraził zgodę na zakup następującego wyposażenia: 

1) Do gabinetu psychologa: biurka, krzesła biurowego obrotowego, dwóch krzeseł dla petentów; 

2) Do pracowni poligraficzno-komputerowej zestawu komputerowego w celu wymiany 

zużytego oraz urządzenia wielofunkcyjnego i urządzenia wielofunkcyjnego kolor – atrament, 

ponadto aparatu fotograficznego typu lustrzanka; 

3) Do pracowni środowiskowo-przyrodniczej dmuchawy spalinowej do liści; 

4)  Do pracowni rękodzieła artystycznego urządzenia wielofunkcyjnego; 

5) Do pracowni komunikacji i rewalidacji komody; 

6) Do pracowni stolarsko technicznej wiertarko-wkrętarki udarowej, urządzenia 

wielofunkcyjnego oraz krzesła biurowego; 

7) Na hol WTZ wersalki dla uczestników; 

na łączną kwotę około 18 500 złotych. 

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na likwidację środków trwałych będących na stanie Domu Pomocy Społecznej w Stalowej 

Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Domu 

Pomocy Społecznej w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

o wyrażenie zgody na likwidację środków trwałych tj.: dwóch szaf chłodniczych o pojemności 

1 400 l każda. Pani Naczelnik nadmieniła, że szafy chłodnicze były eksploatowane od początku 

istnienia Domu Pomocy Społecznej tj. ponad 20 lat. Poinformowała, że obydwie chłodziarki 

zostały wyłączone z eksploatacji w I kwartale 2022 r., są niesprawne a ich naprawa nieopłacalna. 

Oznajmiła, że w/w chłodziarki są przestarzałymi i bardzo energochłonnymi urządzeniami. 

Komisja likwidacyjna w Domu Pomocy Społecznej po dokonaniu oceny przydatności w/w 

wyposażenia stwierdziła, że należy je zlikwidować ze względu na zły stan techniczny, przestarzałą 

konstrukcję oraz dużą energochłonność. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych będących na 

stanie Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 214/1424/2022 w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

środków trwałych będących na stanie Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli. 

Ad. 5. Opinia dotycząca wysokości minimalnych stawek czynszu z tytułu najmu sal 

gimnastycznych i hal sportowych w szkołach dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Stalowowolski. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach omówiła opinię dotyczącą wysokości 

minimalnych stawek czynszu z tytułu najmu sal gimnastycznych i hal sportowych w szkołach dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Stalowowolski. Poinformowała, że Wydział Inwestycji 

i Mienia Powiatu dokonał analizy kosztów utrzymania sal gimnastycznych i hal sportowych 

w szkołach dla których organem prowadzącym jest Powiat Stalowowolski. Ostatnia uchwała 

ustalająca wysokość minimalnych stawek czynszu wynajmu w/w sal i hal  została podjęta 



26 listopada 2021 r. Pani Naczelnik wyjaśniła, że obecnie dokonano analizy kosztów utrzymania 

sal i hal na podstawie zestawień kosztów przekazanych przez szkoły, które przedstawiły koszty 

utrzymania na podstawie 12 lub 8 ostatnich miesięcy. Wyjaśniła również, że Wydział Inwestycji 

i Mienia Powiatu po ustaleniu miesięcznych kosztów utrzymania 1 m2 sal gimnastycznych przyjął 

wspólne założenie, że w miesiącu jest 160 godzin pracy (5 dni w tygodniu, 4 tygodnie, 8 godzin 

dziennie). Ponadto, wyjaśniła, że wyliczenie to pozwoliło ustalić koszty w poszczególnych 

jednostkach. Omówiła znajdującą się w treści opinii tabelę, w której  zestawiono porównanie cen 

i przedstawiono propozycje Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dotyczące wysokości 

minimalnych stawek czynszu z tytułu najmu sal gimnastycznych i hal sportowych w szkołach dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Stalowowolski. Poinformowała, że kierowany przez 

nią Wydział proponuje, aby wysokość minimalnej stawki czynszu z tytułu najmu sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli wynosiła 65,00 złotych netto za godzinę 

zegarową, a więc by pozostała na poziomie przewidzianym w  stosownej uchwale z 2021 roku. 

Oznajmiła, że w 2023 roku planowany jest remont w/w sali gimnastycznej. Poinformowała, że 

Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu proponuje, aby  wysokość minimalnej stawki czynszu z tytułu 

najmu sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli wynosiła 65,00 złotych netto za 

godzinę zegarową, a więc by pozostała na poziomie przewidzianym w stosownej uchwale 

z 2021 roku. Przypomniała, że zgodnie ze stosowną uchwałą z 2021 roku wysokość minimalnej 

stawki czynszu z tytułu najmu sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli do tej pory 

wynosiła 90,00 złotych netto za godzinę zegarową. Poinformowała, że Wydział Inwestycji i Mienia 

Powiatu proponuje, aby wysokość minimalnej stawki czynszu z tytułu najmu  sali gimnastycznej 

w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli została podniesiona do 100,00 złotych netto za godzinę 

zegarową. Przypomniała, że zgodnie ze stosowną uchwałą z 2021 roku wysokość minimalnej 

stawki czynszu z tytułu najmu sali gimnastycznej w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli 

do tej pory wynosiła 65,00 złotych netto za godzinę zegarową. Poinformowała, że sala ta jest  po 

przebudowie. Poinformowała również, że Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu proponuje, aby 

wysokość minimalnej stawki czynszu z tytułu najmu sali gimnastycznej w Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli została podniesiona do 80,00 złotych netto za godzinę zegarową. 

Przypomniała, że zgodnie ze stosowną uchwałą z 2021 roku wysokość minimalnej stawki czynszu 

z tytułu najmu  sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli do tej pory 

wynosiła 55,00 złotych netto za godzinę zegarową. Poinformowała, że Wydział Inwestycji i Mienia 

Powiatu proponuje, aby wysokość minimalnej stawki czynszu z tytułu najmu tej sali 

gimnastycznej pozostała na tym samym poziomie. Zwróciła uwagę, że sala ta rzadko jest 

wynajmowana. Przypomniała, że  zgodnie ze stosowną uchwałą z 2021 roku wysokość minimalnej 

stawki czynszu z tytułu najmu hali sportowej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli do 

tej pory wynosiła 90,00 złotych netto za godzinę zegarową. Poinformowała, że Wydział Inwestycji 

i Mienia Powiatu proponuje, aby wysokość minimalnej stawki czynszu z tytułu najmu tej hali 

sportowej  została podniesiona do 100,00 złotych netto za godzinę zegarową. Przypomniała, że  

zgodnie ze stosowną uchwałą z 2021 roku wysokość minimalnej stawki czynszu z tytułu najmu 

sali gimnastycznej o powierzchni 180 m2 w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli  do tej 

pory wynosiła 40,00 złotych netto za godzinę zegarową. Poinformowała, że Wydział Inwestycji 

i Mienia Powiatu proponuje, aby wysokość minimalnej stawki czynszu z tytułu najmu tej sali 

gimnastycznej pozostała na tym samym poziomie. Przypomniała, że  zgodnie ze stosowną uchwałą 

z 2021 roku wysokość minimalnej stawki czynszu z tytułu najmu sali gimnastycznej ze ścianką 

wspinaczkową o powierzchni 180 m2 w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli  do tej pory 

wynosiła 50,00 złotych netto za godzinę zegarową. Poinformowała, że Wydział Inwestycji i Mienia 

Powiatu proponuje, aby wysokość minimalnej stawki czynszu z tytułu najmu tej sali 



gimnastycznej pozostała na tym samym poziomie. Poinformowała również, że z uwagi na znaczny 

wzrost cen mediów Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu proponuje zwiększyć wysokość 

minimalnej stawki czynszu z tytułu najmu sal gimnastycznych i hal sportowych w szkołach dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Stalowowolski za 1 godzinę ponoszoną na 

prowadzenie zajęć dla dzieci i młodzieży, w których uczestnicy nie ponoszą odpłatności. Wyjaśniła, 

że kierowany przez nią Wydział proponuje zwiększenie odpłatności z 25 złotych netto na 

30 złotych netto, a odpłatność za wynajem sali gimnastycznej o powierzchni 180 m2 w I Liceum 

Ogólnokształcącym w Stalowej Woli pozostawić bez zmian, w wysokości 20 złotych netto. Starosta 

Janusz Zarzeczny zapytał Wicestarostę Mariusza Sołtysa i Członków Zarządu Powiatu, co sądzą na 

temat zawartych w treści omówionej przez Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu opinii 

propozycji Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dotyczących  wysokości minimalnych stawek 

czynszu z tytułu najmu sal gimnastycznych i hal sportowych w szkołach dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Stalowowolski? Po odbyciu rozmowy Zarząd Powiatu zaakceptował 

zawarte w treści opinii propozycje Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dotyczące wysokości 

minimalnych stawek czynszu z tytułu najmu w/w sal gimnastycznych i hal sportowych. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą wysokości minimalnych stawek czynszu z tytułu 

najmu sal gimnastycznych i hal sportowych w szkołach dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Stalowowolski. Zarząd zaakceptował zawarte w treści opinii propozycje Wydziału Inwestycji 

i Mienia Powiatu dotyczące wysokości minimalnych stawek czynszu z tytułu najmu w/w sal 

gimnastycznych i hal sportowych. 

Ad. 6. Opinia dotycząca wniosku Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 

znajdującego się w budynku Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego, na okres od 

3 do 5 lat. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach przypomniała, że w budynku 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli znajduje się mieszkanie, które 

od 1981 roku wynajmuje osoba fizyczna - Pani Naczelnik poinformowała, 

że w mieszkaniu zameldowanych jest pięć osób  

 

Pani Naczelnik poinformowała również, że Pani złożyła do 

Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli pismo w sprawie 

przedłużenia umowy najmu w/w mieszkania na okres od 3 do 5 lat. Ponadto, do Zarządu Powiatu 

wpłynął wniosek Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli 

o wyrażenie zgody na przedłużenie umowy najmu omawianego lokalu znajdującego się 

w budynku Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego, na okres od 3 do 5 lat. Naczelnik 

Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu wyjaśniła, że w poprzednich latach warunkiem 

przedłużenia umów najmu było uporządkowanie spraw meldunkowych, tj. w mieszkaniu miała 

być zameldowana wyłącznie  Do tej pory  nie 

wymeldowała z omawianego lokalu, wchodzącego w skład mieszkaniowego 

zasobu Powiatu Stalowowolskiego. Pani Naczelnik poinformowała, że obecna umowa najmu 

mieszkania zawarta z kończy się 31 grudnia 2022 r. Oznajmiła, że 

Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu negatywnie opiniuje wniosek Dyrektor Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli, ze względu na nieuregulowanie spraw 

meldunkowych oraz proponuje zawarcie z umowy na okres od 1 stycznia 

2023 r. do 30 czerwca 2023 r. i zobligowanie jej do uregulowania w tym czasie spraw 

meldunkowych. Pani Naczelnik Alicja Mach stwierdziła, że umowa najmu omawianego lokalu 

może zostać zawarta na dłuższy okres, jeśli do końca czerwca 2023 roku 



uporządkuje sprawy meldunkowe. Starosta Janusz Zarzeczny zgodził się ze stwierdzeniem Pani 

Naczelnik. Wywiązała się dyskusja pomiędzy Starostą Januszem Zarzecznym, Wicestarostą 

Mariuszem Sołtysem, Członkami Zarządu Powiatu i pozostałymi uczestnikami posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny, Wicestarosta Mariusz Sołtys i Członkowie Zarządu Powiatu 

zaakceptowali propozycję Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu, aby zawrzeć z obecnym najemcą 

lokalu znajdującego się w budynku Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego umowę na 

okres od 1 stycznia 2023 r. do 30 czerwca 2023 r. i zobligować obecnego najemcę do uregulowania 

w tym czasie spraw meldunkowych. Starosta Janusz Zarzeczny wraz z Członkami Zarządu Powiatu 

zaakceptowali również wyrażoną w trakcie dyskusji nad opinią propozycję Wicestarosty Mariusza 

Sołtysa, aby wystąpić do obecnego najemcy z wnioskiem o złożenie pisemnego oświadczenia 

dotyczącego osób faktycznie mieszkających w wynajmowanym lokalu i osób w nim 

zameldowanych. Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach również zgodziła się 

z propozycją Pana Wicestarosty. Pani Naczelnik zaproponowała, aby polecić Dyrektor Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli aby wystąpiła ona z wnioskiem  

o złożenie pisemnego oświadczenia dotyczącego osób faktycznie mieszkających 

w wynajmowanym przez  lokalu znajdującym się w budynku Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego i osób zameldowanych w tym lokalu. Ponadto oznajmiła, 

że Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu uważa, iż umowa najmu lokalu znajdującego się w budynku 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego może zostać zawarta z  

na okres dłuższy niż do końca czerwca 2023 roku, jeżeli do końca 

czerwca przyszłego roku uporządkuje sprawy meldunkowe. Starosta Janusz Zarzeczny 

powiedział, że zgadza się ze stanowiskiem Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu. Zarząd Powiatu 

zaakceptował propozycję Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicji Mach, aby zwrócić 

się do Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli z wnioskiem 

o złożenie pisemnego oświadczenia dotyczącego osób faktycznie mieszkających  

w wynajmowanym przez  lokalu znajdującym się w budynku Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego i osób zameldowanych w tym lokalu.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą wniosku Dyrektor Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na przedłużenie umowy najmu 

lokalu znajdującego się w budynku Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego, na okres od 

3 do 5 lat. Zarząd zgodził się z zawartą w treści opinii propozycją Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu, aby Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli zawarło z  

(obecnym najemcą) umowę najmu w/w lokalu na okres od 1 stycznia 2023 r. do 

30 czerwca 2023 r. oraz aby zobligować  do uregulowania w tym czasie 

spraw meldunkowych. Zarząd polecił, aby zwrócić się do z wnioskiem 

o złożenie pisemnego oświadczenia dotyczącego osób faktycznie mieszkających w omawianym 

lokalu i osób w nim zameldowanych. Polecił również, aby zwrócić się do Dyrektor Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli z wnioskiem o złożenie takiego 

oświadczenia.  

Ad. 7. Opinia dotycząca wyrażenia zgody na zgłoszenie Powiatu Stalowowolskiego do 

udziału w programie „Szkolny Klub Sportowy” w 2023 r. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik omówiła opinię dotyczącą wyrażenia zgody na 

zgłoszenie Powiatu Stalowowolskiego do udziału w programie „Szkolny Klub Sportowy” w 2023 r. 

Poinformowała, że jest to siódma edycja w/w programu. Poinformowała również, że w ramach 

tego programu: 

 zajęcia sportowe są realizowane systematycznie 2 razy w tygodniu po 60 minut; 



 zajęcia odbywają się w grupach minimum 15-osobowych; 

 istnieją dwa okresy realizacji: luty - czerwiec  i wrzesień - grudzień 2023 r.; 

 osobami prowadzącymi zajęcia są wyłącznie nauczyciele wychowania fizycznego w danej 

szkole; 

 wynagrodzenie wynosi 60 zł za jedną jednostkę zajęć (60 min.).  

Wyjaśniła, że program jest adresowany do uczniów nieobjętych regularnymi formami aktywności 

fizycznej, np. treningami w klubach sportowych. Omówiła również sposób finansowania pro-

gramu. Poinformowała, że w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski program byłby 

finansowany przez Ministerstwo Sportu i Turystyki oraz Powiat. Ponadto, Powiat Stalowowolski 

dokonałby nieodpłatnego udostępnienia szkolnych obiektów sportowych i sprzętu niezbędnego 

do realizacji programu, na podstawie umowy o udzielenie nieodpłatnego wsparcia wg wyceny 

30,00 zł x 70 godzin = 2 100,00 zł (jedna grupa). Naczelnik Wydziału Edukacji poinformowała, że 

chęć przystąpienia do programu „Szkolny Klub Sportowy” w 2023 r. zgłosiły: 

 I Liceum Ogólnokształcące im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli - 2 grupy, 

 Zespół Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli - 2 grupy,  

 Zespół Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli - 3 grupy, 

 Zespół Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli - 2 grupy. 

Poinformowała również, że koszty udziału w omawianym programie byłyby następujące:  

 łączna wartość projektu - 58 950,00 złotych;  

 dofinansowanie wynagrodzenia dla nauczycieli prowadzących zajęcia w ramach pro-

gramu - 37 800,00 złotych;  

 wkład własny finansowy ze strony Powiatu - 2 250,00 złotych;  

 wkład własny niefinansowy ze strony Powiatu - 18 900,00 złotych. 

Pani Naczelnik wyjaśniła, że w przypadku wyrażenia przez Zarząd Powiatu zgody na udział w/w 

szkół w programie, zgłoszenie należy przekazać do Podkarpackiego Wojewódzkiego Szkolnego 

Związku Sportowego w Rzeszowie do 5 grudnia 2022 r.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? 

Żadne pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził głosowanie nad wyrażeniem zgody na 

zgłoszenie Powiatu do udziału w programie „Szkolny Klub Sportowy” w 2023 r. i na udział w tym 

programie następujących szkół: 

- I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli, 

- Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli, 

- Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli, 

- Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą wyrażenia zgody na zgłoszenie Powiatu 

Stalowowolskiego do udziału w programie „Szkolny Klub Sportowy” w 2023 r. i wyraził zgodę na 

zgłoszenie Powiatu do udziału w w/w programie w 2023 r. Zarząd wyraził zgodę na udział w tym 

programie następujących szkół: 

- I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli, 

- Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli, 

- Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli, 

- Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli. 

Ad. 8. Wniosek Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego „STAL” w Stalowej Woli  w sprawie 

ufundowania nagród dla laureatów XXVI Memoriału im. Józefa Gromka w szachach oraz 



przyjęcia patronatu Starosty nad imprezą. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk oznajmił, że Katolicki Klub Lekkoatletyczny „STAL” w Stalowej Woli, w dniu 

4 grudnia 2022 r. po raz 26-ty organizuje Memoriał im. Józefa Gromka w szachach. Katolicki Klub 

Lekkoatletyczny „STAL” organizuje w/w wydarzenie w Miejskiej Bibliotece Publicznej w Stalowej 

Woli. Pan Naczelnik poinformował, że tak jak w latach ubiegłych przewiduje się, iż w imprezie 

weźmie udział około 50 szachistów, w różnym wieku z terenu województwa podkarpackiego. 

Poinformował także, że zawody zostaną rozegrane systemem szwajcarskim w którym obowiązuje 

7 rund, a zawodnicy biorący w nich udział zostaną sklasyfikowani w 3 grupach wiekowych tj.: 

Grupa A Open: rocznik 2004 i starsi, Grupa B: rocznik 2005 – 2011, Grupa C: rocznik 2012 i młodsi. 

Poinformował również, że Katolicki Klub Lekkoatletyczny „STAL” w Stalowej Woli zwrócił się 

z prośbą o dofinansowanie zadania w wysokości 1 000,00 zł, z przeznaczeniem na nagrody 

finansowe dla laureatów Grupy A – w kwocie 790,00 zł oraz zakup pucharów dla zwycięzców 

w każdej grupie wiekowej, w kwocie 210,00 zł. Pan Naczelnik poinformował ponadto, że Klub 

zwrócił się do Starosty Janusza Zarzecznego z prośbą o objęcie XXVI Memoriału im. Józefa Gromka 

w szachach swoim patronatem. Starosta Janusz Zarzeczny oznajmił, że postanowił objąć imprezę 

szachową swoim patronatem. Pan Starosta zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego „STAL” w Stalowej Woli  w sprawie ufundowania 

nagród dla laureatów XXVI Memoriału im. Józefa Gromka w szachach oraz przyjęcia patronatu 

Starosty nad imprezą. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego „STAL” 

w Stalowej Woli  w sprawie ufundowania nagród dla laureatów XXVI Memoriału im. Józefa Gromka 

w szachach oraz przyjęcia patronatu Starosty nad imprezą. Zarząd zadecydował o dofinansowaniu 

w/w imprezy w kwocie 1 000,00 zł, z przeznaczeniem na nagrody finansowe dla laureatów Grupy A 

– w kwocie 790,00 zł oraz zakup pucharów dla zwycięzców w każdej grupie wiekowej, w kwocie 

210,00 zł. Ponadto, Starosta Janusz Zarzeczny postanowił objąć w/w imprezę szachową swoim 

patronatem.  

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie 

pojazdów z dróg i ich przechowywanie na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów 

powstałych w związku z usuwaniem pojazdów.  

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda przypomniał, że zgodnie z art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 

20 czerwca 1997 r. – Prawo o ruchu drogowym (tekst jednolity Dz. U. z 2022 poz. 988 z późn. zm.) 

Rada Powiatu ustala corocznie w drodze uchwały wysokość opłat za usuwanie pojazdów z dróg 

i przechowywanie ich na parkingach strzeżonych oraz określa wysokość kosztów, o których mowa 

w art. 130a ust. 2a ustawy Prawo o ruchu drogowym. Przypomniał również, że maksymalne 

stawki opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie, na każdy rok kalendarzowy 

ogłasza w drodze obwieszczenia w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor 

Polski” minister właściwy do spraw finansów publicznych (akt obowiązujący: Obwieszczenie 

Ministra Finansów, z dnia 26 lipca 2022 r. w sprawie ogłoszenia obowiązujących w 2023 r. 

maksymalnych stawek opłat za usuniecie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym (M.P. z 2022 r. poz. 738)). Poinformował, że art. 130a ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. 

– Prawo o ruchu drogowym stanowi, w jakich przypadkach pojazdy są obligatoryjnie lub 

fakultatywnie usuwane z dróg. Zwrócił uwagę, że dzięki współpracy z Przedsiębiorstwem 

Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli S. A. władzom Powiatu Stalowowolskiego udaje się 

optymalizować koszty związane z przechowywaniem pojazdów, które zostały usunięte z dróg. 

Poinformował, że stawki opłat za usuwanie z dróg Powiatu Stalowowolskiego pojazdów  



i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach, zawarte w projekcie uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg 

i ich przechowywanie na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w związku 

z usuwaniem pojazdów, pozostawione zostały na poziomie z roku poprzedniego. Poinformował 

również, że pracownicy Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli dokonali na lokalnym rynku 

przedsiębiorców świadczących usługi w zakresie usuwania i przechowywania pojazdów na 

parkingu strzeżonym zapytania o aktualne rynkowe stawki za usunięcie pojazdu. Udzielając 

odpowiedzi przedsiębiorcy wskazali kwoty zbliżone do stawek przedstawionych w obowiązującej 

dotychczas Uchwale Rady Powiatu Stalowowolskiego. Po odbyciu rozmowy z osobami 

uczestniczącymi w posiedzeniu, Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie na parkingach 

strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w związku z usuwaniem pojazdów. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 214/1425/2022 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Po-

wiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 

przechowywanie na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w związku z usu-

waniem pojazdów.  

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2022 rok. 

Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości w Wydziale Budżetu i Finansów Iwona Ko-

zioł omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2022 rok. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedze-

nia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził głoso-

wanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 214/1426/2022 w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowo-

wolskiego na 2022 rok.  

Ad. 11. Przyjęcie protokołu Nr 213/2022 z dnia 24 listopada 2022 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 213/2022 z dnia 24 listopada 2022 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Pan Sta-

rosta zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymu-

jących się – 0. 

Protokół Nr 213/2022 z dnia 24 listopada 2022 r. został przyjęty.  

Ad. 12. Wolne wnioski. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić jakieś wolne 

wnioski? Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 13. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie.  

Protokołował: 

Jędrzej Toman 

 
Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 
(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym)  


